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Vragen van de Statenleden Kees Bierens en Hans van Geesbergen (VVD) ingevolge 
artikel 44 van het reglement van orde inzake de Westerscheldevisie. 

Inleiding:  
In de Deltawateren is sprake van ruimtegebruik door recreatie-, visserij-, landbouw- en 
de scheepvaartsector. Het is van belang een goede balans te vinden tussen bescherming 
en behoud van natuur en ruimte voor de sectoren. Zodoende is in het coalitieakkoord 
2019-2023 Samen verschil maken opgenomen dat er voor de Westerschelde een visie 
wordt opgesteld. De problematiek rondom PFAS bevestigt de noodzaak en urgentie van 
een integrale visie voor de Westerschelde waar de aspecten veiligheid, natuurlijkheid en 
bereikbaarheid onderdeel vanuit maken. De VVD-fractie heeft hierover de volgende 
vragen: 

1. Kan het college aangeven waarom er nog niet gestart is met het opstellen van 
een Westerscheldevisie? 

2. Is het college bereid om deze collegeperiode nog stappen te zetten om een 
Westerscheldevisie op te stellen? 

3. Zo ja, op welke termijn kunnen wij welke stappen verwachten? 
 

 
Namens de VVD Statenfractie 
Kees Bierens 
Hans van Geesbergen 


	  Vragen van de Statenleden Kees Bierens en Hans van Geesbergen (VVD) ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake de Westerscheldevisie. 

